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1. Inleiding 
Met trots hebben de volgende leden het vijftiende bestuur JAWS gevormd: Rosa de Hoog 
(voorzitter), Alistair van Broekhoven (secretaris), Leffert Lansink (penningmeester), Rebecca 
Meershoek (activiteiten commissaris), Renske Sterrenburg (waterpolo commissaris) en Johann 
Kaemingk (algemeen lid). Het was een mooi jaar, waarin JAWS haar vijftiende verjaardag vierde. Dit 
verslag blikt terug op dit jaar. Wij hebben ervan genoten, wij hopen jullie ook! 

2. Organisatie 
Raad van Advies 
Bestuur 2014 - 2015 is ondersteund door de Raad van Advies die bestond uit de volgende leden: 
Bas Merkies (voorzitter) 
Femke Visser 
Thomas Hart 
Kuno Rijnhart 
Dorien Aaftink 

Wij zijn de RvA dankbaar voor al hun adviezen en inzet het afgelopen jaar. 

Commissies 
Wat is een vereniging zonder haar commissies?! Niets was mogelijk geweest zonder de creatieve 
ideeën en de inzet van de volgende leden:  

Batacommissie:  Bart Luppes, Kim van der Weijde, Anna Melchers 
Galacommissie:  Marlieke Mols, Sophie Poppe, Sienna van Alphen 
GNSK commissie:  Rosa de Hoog, Wibout Warnaar, Rebecca Meershoek 
Kascommissie:   Bas Merkies, Floris van Heemst, Kim van der Weijde, Stef  Flierman 
Liftcommissie:   Danny de Fouw en Finn Rübsaam 
Lustrumcommissie:  Myrte Mijnders, Tim Pellenkoft, Alistair van Broekhoven, Elise  
    Bentvelsen, Wytse Bleeker, Marieke Jonker 
Toernooicommissie:  Maartje Broeders, Thomas Hart, Marwin Baumann, Mark Wever 
Waterpolocommissie:  Renske Sterrenburg, Koos de Ruijter, Remco van Egmond, Mart  
    Scheepers, Kim van der Weijde, Leffert Lansink, Alistair van   
    Broekhoven 
Zeilcommissie:   Johann Kaemingk, Sjoerd Robertson, Milou Bakker, Lucas Twisk 
Website:   Edwin van Latum 

Het was een succesvol jaar vol activiteiten waar wij met veel plezier en genoegen op terugkijken! 
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W- Officials 
W-officials zijn heel belangrijk voor de vereniging. Wat zonder hen, kunnen we simpelweg geen 
wedstrijden spelen. Dankzij de professionalisering van de aanpak van de jurytaken, is dit afgelopen 
seizoen relatief  soepel verlopen. Deze professionalisering uit zich vooral in het uitbreiden van de W-
map met de nodige instructie, die tevens te vinden zijn op de website, en het uitdelen van boetes bij 
nalatigheid. Hierdoor zijn steeds meer leden gaan inzien hoe belangrijk deze taak is en werd het 
jureren ook daadwerkelijk serieus genomen. Hopelijk kunnen we deze lijn doortrekken naar het 
komende seizoen. 
Graag willen wij de W-officials van afgelopen seizoen enorm bedanken voor hun inzet. De volgende 
W-officials hebben zich afgelopen jaar ingezet voor de vereniging: 

Maartje Broeders   Myrte Mijnders    Marieke Jonker 
Sander Gols    Bart Luppes    Tim Pellenkoft 
Leffert Lansink   Robbert Lof     Jurrian Tromp 
Elmar Kamphuis   Bas Merkies    Jamy de Groot 
Daniel Gulpers    Robin Scheiuit    Renske Sterrenburg 
Elise Bentvelsen   Kim van der Weijde   Marlieke Mols 
Hiske Dijkstra    Wibout Warnaar   Sophie Poppe 
Jip Opperman    Elwin van Holsteijn   Sebastiaan Schneider 
Alistair van Broekhoven  Remco van Egmond   Stef  Flierman 
Rosa de Hoog 

Z-Officials 
Scheidsrechters blijken een heikel punt voor de vereniging te zijn. Gelukkig hebben onderstaande 
helden afgelopen jaar heel netjes gefloten en de norm ruimschoots gehaald. Top mannen! 
 Thomas Hart 
 Dennis van Leuveren 
 Frank Schoenmaker 

Aan het begin van het seizoen 2015-2016 staan de volgende ingeschreven voor de cursus die 1 
oktober begint: 
 Sebastiaan Schneider 
 Thomas van den Elshout 

Toezichthouders 
Vanaf  het begin van seizoen 2014-2015 zijn alle verenigingen die badwater afnemen bij de gemeente 
Amsterdam verplicht om een toezichthouder op de kant te hebben. Dit houdt in dat er elk trainings- 
en wedstrijduur dat JAWS gebruikt maakt van het Sportfondsenbad Oost iemand op de kant moet 
staan om toezicht te houden. Een toezichthouder dient eerst met succes een zwemtest te hebben 
afgelegd. In het seizoen 2013-2014 hebben wij daarom een zwemtest georganiseerd voor de leden. 
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De leden die de zwemtest met succes hebben volbracht zijn bevoegd om op te treden als 
toezichthouder.  

In het seizoen 2013-2014 hadden de volgende leden de zwemtest afgelegd:  
Sander Gols, Michael Wiechers, Kim van der Weijde, Bart Luppes, Frank Schoenmaker, 
Hanneke Wind, Maartje Broeders, Sjoerd Robertson, Anne-Mieke Reijne, Bas Merkies, Jip 
Opperman, Danny de Fouw, Wytse Bleeker, Elise Bentvelsen, Rosa de Hoog, Sebastiaan 
Schneider, Leffert Lansink, Anieke van de Vlist, Marieke Jonker, Ron Busselaar, Robbert Lof  
en Myrte Mijnders.  

Deze leden hebben de eerste seizoenshelft de taak als toezichthouder volbracht.Op 26 november is 
wederom een zwemtest afgelegd onder leiding van Mart Scheepers, Frank Schoenmaker en Danny 
de Fouw. Hierbij zijn de volgde leden met vlag en wimpel geslaagd: 

Anouk Bosma, Arjan Hoogendoorn, Elwin Holsteijn, Sophie Poppe, Sienna van Alphen, 
Johann Kaemingk, Thomas Hart, Marlieke Mols, Anna Melchers, Finn Rubsaam, Joost 
Dalmijn, Benjamin Daiber, Clemens Paumgarten, Mark Wever, Nadav Agmon, Ellen 
Ballendux, Kitty Baird, Lucas Twisk, Edwin van Latum, Marwin Bauman, Merel Damen, 
Milou Bakker, Sifra Nagel, Tim Pellenkoft, Thomas Kuiper, Noam Rubin, Patrick van 
Everdingen, Dennis van Leuverden.  

Belangrijk is om deze test jaarlijks te herhalen. Ook geeft dit nieuwe leden de kans de test te halen, 
dit verlaagd de druk op de gecertificeerde toezichthouders. Op woensdag 21 oktober staat de 
volgende toezichthouderstest op het programma.  
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2. Doelstellingen en Visie 
Visie 
Onze visie afgelopen jaar bestond uit drie verschillende pillars:  
1. Technisch facilitair: deze pillar richtte zich op het voortbouwen op de door eerdere besturen 

ingezette professionalisering. Deze professionalisering is gericht op de fundamenten van de 
vereniging. De vereniging moet sterk staan om verder te kunnen groeien. 

2. Sociaal: deze pillar richtte zich op het JAWS gevoel. Het JAWS gevoel moet centraal staan in alle 
activiteiten en ondernemingen van de vereniging. 

3. Sportief: deze pillar richtte zich op het aanbieden van laagdrempelig waterpolo op alle niveaus.  

Doelstellingen 
In lijn met deze visie waren de volgende doelstellingen geformuleerd.  

Technisch Facilitair 
1. Het Huishoudelijk Reglement bijwerken naar de huidige stand van zaken waarin de vereniging 

verkeerd. Daarnaast is het Huishoudelijk Reglement voor alle leden van de vereniging 
beschikbaar zijn voor inzage. 

2. Het Huishoudelijk Reglement is aan het eind het academisch jaar ook in het Engels beschikbaar. 
3. Er zijn inschrijfformulieren die aansluiten bij, en in lijn zijn met het vernieuwde Huishoudelijk 

Reglement. 

Financieel 
1. Er wordt voor het einde van de zitting van het huidige bestuur een overstap gemaakt naar een 

professioneel boekhoudprogramma. 
2. Er zal een begroting opgesteld worden die gelijk loopt met het kalenderjaar. 
3. In de afsluitende algemene ledenvergadering wordt een plan opgesteld betreffende de 

lidmaatschap contributie en de verdeling over de contributie categorieën.  

Sociaal 
1. Er wordt dit academisch jaar ten minste één activiteit ten behoeve van de steunleden 

georganiseerd. 
2. JAWS is een studentenvereniging, zodoende wordt er naast de trainingen, wedstrijden en borrels 

tenminste een keer per maand een activiteit georganiseerd waarbij alle leden zijn uitgenodigd. 
3. Er wordt een nieuwe stamkroeg geïntroduceerd waar op woensdagavond na de training 

geborreld kan worden. 
4. Het bestuur levert het gehele jaar een bijdrage aan de organisatie en aan de realisatie van de 

bekostiging van het lustrum. 
5. Er wordt een nieuwe commissie geïntroduceerd. Deze commissie stelt zichzelf  ten doel voor 

aanvang van het lustrum een clublied geschreven te hebben. 
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Sportief  
1. Er wordt een nieuw plan aangedragen op de half-jaarlijkse algemene ledenvergadering 

betreffende de invulling voor de NCS-leden en er wordt een beslissing genomen op de 
afsluitende algemene ledenvergadering. 

2. In het seizoen 2015-2016 staan er twee dames teams ingeschreven bij de KNZB. 
3. JAWS voldoet voor het einde van het waterpolo seizoen 2014-2015 aan de norm voor 

scheidsrechters gesteld door de KNZB met de aanvullende eis gemiddeld ten minste een 
scheidsrechter per ingeschreven KNZB team. 

4. De KNZB-teamindeling is tenminste voor 1 mei 2015 geïnventariseerd door de waterpolo-
commissie en bekend bij alle KNZB-leden. 

5. JAWS streeft naar een verdere professionalisering van de vereniging door het innen van boetes 
bij nalatigheid van W-officials, Z-officials en toezichthouders. 

Realisatie doelstellingen 
Technisch Facilitair 
1. Het Huishoudelijk Reglement bijwerken naar de huidige stand van zaken waarin de vereniging verkeerd. 

Daarnaast is het Huishoudelijk Reglement voor alle leden van de vereniging beschikbaar voor inzage. 
Op de ALV van 18 november 2014 is het vernieuwde HR goedgekeurd met een meerderheid van 
tweederde van de leden. Dit Huishoudelijk Reglement sluit beter aan bij de tijd waarin wij nu 
verkeren, wat cruciaal is voor de professionalisering van de vereniging. Tevens is het huishoudelijk 
reglement te vinden op de website achter een afgesloten deel, dat slechts toegankelijk is voor leden. 

2. Het Huishoudelijk Reglement is aan het eind het academisch jaar ook in het Engels beschikbaar. 
Het HR is vertaald naar het Engels. Dit is van belang voor het groeiende aantal internationale leden 
van de vereniging. Ook deze is op de website te vinden.  

3. Er zijn inschrijfformulieren die aansluiten bij, en in lijn zijn met het vernieuwde Huishoudelijk Reglement. 
Aangezien er wat cruciale veranderingen zijn aangebracht in de definitie van trainigsleden en KNZB-
leden moesten ook de lidmaatschapsformulieren veranderen. Dit is gebeurd. Maar om alles nog 
gemakkelijker te maken wordt op dit moment ook een laatste hand gelegd aan een online 
inschrijfformulier, dit ten gunste van de de professionalisering van de vereniging.  

Financieel 
1. Er wordt voor het einde van de zitting van het huidige bestuur een overstap gemaakt naar een professioneel 

boekhoudprogramma. 
Het boekhoud programma Conscribo, is uitgeprobeerd en aangeschaft. Het is ingericht om in 
gebruik genomen te worden. Met de overdracht en erna kan het programma in gebruik worden 
genomen.  

2. Er zal een begroting opgesteld worden die gelijk loopt met het kalenderjaar. 
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Er is besloten dat het inschatten van het aantal teams en badwater nauwkeuriger kan gebeuren aan 
het begin van het academisch jaar. Dit zijn ook de grootste posten op de begroting. Het nieuwe 
voorstel voor de lidmaatschap contributie, zal het overzien van de KNZB kosten, wat per 
kalenderjaar gebeurt inzichtelijker maken.  

3. In de afsluitende algemene ledenvergadering wordt een plan opgesteld betreffende de lidmaatschap contributie en de 
verdeling over de contributie categorieën. 

Op de de algemene ledenvergadering wordt een plan gepresenteerd dat onder andere de opsplitsing 
van de verschillende KNZB kosten overzichtelijker maakt. Hierdoor zal de kans op ongeinde KNZB 
kosten afnemen en zal de verantwoording van de contributie op de leden duidelijker worden.  

Sociaal 
1. Er wordt dit academisch jaar ten minste één activiteit ten behoeve van de steunleden georganiseerd. 
Op 9 mei vond JAWS Reunited plaats, waar het lustrum gevierd werd met huidige leden, steunleden 
en oudleden. 

2. JAWS is een studentenvereniging, zodoende wordt er naast de trainingen, wedstrijden en borrels tenminste een 
keer per maand een activiteit georganiseerd waarbij alle leden zijn uitgenodigd. 

Zoals in het activiteitenoverzicht terug te vinden is, heeft iedere maand van het seizoen 2014/2015 
een JAWS activiteit plaatsgevonden waarbij alle leden waren uitgenodigd, mede dankzij de vele 
lustrumactiviteiten.  

3. Er wordt een nieuwe stamkroeg geïntroduceerd waar op woensdagavond na de training geborreld kan worden. 
Zoals inmiddels algemeen bekend is, is onze nieuwe stamkroeg Mojo aan de Ringdijk nummer 3. 
Iedere woensdagavond na de training wordt hier geborreld, met de ene keer een grotere opkomst 
dan de andere keer. Toch kan er gesteld worden dat de stamkroeg over het algemeen met regelmaat 
op woensdagavond na de training wordt bezocht. Naast de woensdagen is het sinds dit seizoen ook 
gebruikelijk geworden om op zondagavond na de thuiswedstrijden voor de speciale studentenprijs 
van 10 euro bij Mojo aan te schuiven voor een heerlijke maaltijd. 

4. Het bestuur levert het gehele jaar een bijdrage aan de organisatie en aan de realisatie van de bekostiging van het 
lustrum. 

Het bestuur heeft zoveel mogelijk geprobeerd om een bijdrage te leveren aan de realisatie van het 
lustrum. Het was echter niet mogelijk om ook een financiële bijdrage te leveren.  

5. Er wordt een nieuwe commissie geïntroduceerd. Deze commissie stelt zichzelf  ten doel voor aanvang van het 
lustrum een clublied geschreven te hebben. 

Helaas is deze doelstelling bij gebrek aan animo niet gerealiseerd.  

Sportief  
1. Er wordt een nieuw plan aangedragen op de half-jaarlijkse algemene ledenvergadering betreffende de invulling voor 

de NCS-leden en er wordt een beslissing genomen op de afsluitende algemene ledenvergadering.  

 6



Als studentenvereniging vinden wij dat het karakter van de studentencompetitie van de KNZB beter 
past bij een vereniging als JAWS dan de NCS competitie. Ook het kostenplaatje past beter bij JAWS. 
De NCS-competitie was met 1000 euro een grote kostenpost. Afhankelijk van het aantal deelnemers 
aan de KNZB studentencompetitie, zullen de kosten hiervoor ongeveer rond de 250 euro liggen. 
Vandaar dat er, na een bezoek aan de studentencompetitie en een inventarisatie bij de NCS-leden, is 
besloten om JAWS in te schrijven voor de studentencompetitie van 2015-2016. 

2. In het seizoen 2015-2016 staan er twee dames teams ingeschreven bij de KNZB. 
Helaas heeft JAWS niet voldoende dames leden om twee teams in te schrijven. Er blijken weinig 
poloënde, studerende dames in Amsterdam rond te lopen. 

3. JAWS voldoet voor het einde van het waterpolo seizoen 2014-2015 aan de norm voor scheidsrechters gesteld door 
de KNZB met de aanvullende eis gemiddeld ten minste een scheidsrechter per ingeschreven KNZB team.  

In het seizoen 2014-2015 heeft JAWS voldaan aan de eis van een scheidsrechter op iedere twee 
ingeschreven teams, zoals gesteld door de KNZB. Tevens hebben de bewuste scheidsrechters 
voldaan aan de norm voor het minimale aantal te fluiten wedstrijden. JAWS heeft niet kunnen 
voldoen aan de, door henzelf  gestelde eis, van een scheidsrechter per ingeschreven team. Aan het 
begin van seizoen 2015-2016 heeft JAWS drie scheidsrechters, waarmee het voldoet aan de door 
KNZB gestelde eis, maar wederom niet aan de door henzelf  gestelde eis. Aangezien in ieder geval 
twee leden zich bereid hebben gevonden de eerstvolgende scheidsrechters cursus te gaan volgen, zal 
op korte termijn wel worden voldaan aan de eis van gemiddeld een scheidsrechter per ingeschreven 
team. Tevens zijn er nog een aantal leden die graag aan de tweede scheidsrechters cursus van het 
seizoen 2015-2016 willen deelnemen.  

4. De KNZB-teamindeling is tenminste voor 1 mei 2015 geïnventariseerd door de waterpolo-commissie en bekend 
bij alle KNZB-leden. 

De eerste mail met betrekking tot de team inventarisatie voor het seizoen 2015-2016 is verstuurd op 
16 maart 2015. Op 1 april sloot de enquête, waarna op 16 april de teamindeling bekend is gemaakt. 
Dit is gedaan met het idee dat mensen zich op basis hiervan nog konden overschrijven, mochten ze 
het niet eens zijn met de teamindeling.. Waar geen rekening mee was gehouden, was een enorme 
toestroom van spelers nadat de indeling naar de leden gecommuniceerd was. Hierdoor is de 
teamindeling na 1 juni nog aangepast. Dit was helaas niet te voorkomen, maar is in goed overleg met 
de bewuste spelers gebeurt.  

5. JAWS streeft naar een verdere professionalisering van de vereniging door het innen van boetes bij nalatigheid van 
W-officials, Z-officials en toezichthouders. 

Op de ALV van 18 november is het Huishoudelijk Reglement aangepast waarin een toevoeging met 
betrekking tot het innen van boetes is aangenomen. Ook het toen gepresenteerde boetereglement is 
geaccepteerd. Over het gehele seizoen is de boetepot met 210 euro gevuld. Dit geld is gebruikt voor 
het commissie-cadeau: van nalatige leden naar leden die zich inzetten voor de vereniging. Beter 
kunnen wij het ons niet voorstellen.  
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3. De vereniging 
NCS 
Aan het begin van het seizoen hebben we een zeer grote instroom van NCS-leden gehad. Iets wat 
hard nodig was. De NCS-leden hebben zich als hun eigen team opgesteld en waren het hele seizoen 
erg enthousiast. Ze waren elke training met grote aantallen aanwezig en hebben op waterpolo 
technisch vlak grote stappen gemaakt. Door het uitvallen van dames 2 was er op de zondag een 
uurtje over. Doordat er geen inschrijving was gedaan voor de NCS competitie, is dit uur opgevuld 
door oefenwedstrijden voor de NCS te organiseren. Daarnaast heeft de NCS meegedaan aan het 
WAVE toernooi in Delft en aan het Gofferttoernooi. Voor volgend seizoen is de NCS, zoals eerder 
aangegeven is, opgeven voor de studentencompetitie van de KNZB.  

KNZB-teams 
Heren 
Net als in seizoen 2013-2014 is heren 1 wederom kampioen geworden, ditmaal van de tweede klasse 
district. Heren 2 behaalde een 8e plaats en heren 3 is 10e geworden in de competitie. Resultaten 
waren wij absoluut trots op mogen zijn. Ook is er weer veel bij elkaar ingevallen. Dit was af  en toe 
nodig om te zorgen dat er minimaal 7 man in het water lag.  

Wat belangrijk is om te vermelden is dat sinds november 2014 er een trainer aan de kant heeft 
gestaan. Koos Ruiter is door de heren zelf  gevonden. Hij staat met vol enthousiasme aan de kant en 
is er voor alle heren. Heren 1 wordt daarnaast gecoacht bij uit- en thuis wedstrijden. Aangezien 
Koos uit Purmerend moet komen, hebben de heren een nacht achter een bar gestaan om zijn 
reiskosten te kunnen dekken. Heren 1 (en deels heren 2) hebben daarnaast maandelijks 
oefenwedstrijden gespeeld tegen DJK-ZAR. Ook een initiatief  wat zeker aangemoedigd moet 
worden. Wel blijft het belangrijk om dit soort zaken goed te blijven communiceren, zodat iedereen 
weet waar men aan toe is.  

Deze goede resultaten hebben er voor gezorgd dat er een grote aanwas van nieuwe ervaren spelers 
hebben besloten bij JAWS aan te sluiten. Deze aanwinsten duiden op een verdere professionalisering 
van de vereniging.  

Dames 
Helaas begon het dames seizoen minder rooskleurig, met een terugtrekking van het tweede dames 
team bij een gebrek aan scheidsrechters. Vandaar dat het overgebleven dames team erg groot was (16 
vrouwen) en er per wedstrijd bekeken moest worden wie er mochten spelen en wie niet. 
Desalniettemin is er een hele mooie tweede plaats veroverd en was het tot het eind van de competitie 
spannend. Tevens zijn de dames dankzij deze tweede plaats gepromoveerd naar de tweede klasse. In 
deze nieuwe competitie gaan de dames het met een stuk minder spelers doen dan afgelopen jaar. 
Een aantal speelsters neemt (soms na velen jaren) afscheid van de vereniging.  
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GNSK 
Ook op het Groot Nederlands Studenten Kampioenschap waren er goede resultaten behaald. Zowel 
het dames als het heren team bestond voor een groot deel uit JAWS-spelers. De heren hebben een 
prachtige eerste plaats behaald en mogen zich nu een jaar lang Nederland Studenten Kampioen 
noemen. De dames hebben helaas nipt de finale verloren, en net als vorig jaar zijn zij dus tweede 
geworden. Maar ook dat is een resultaat waar we trots op mogen zijn.  

Activiteiten 
Het seizoen 2014-2015 was met betrekking tot de activiteiten een bijzonder en druk seizoen. Naast 
de standaard JAWS activiteiten konden de leden meedoen aan verscheidene activiteiten die in het 
teken stonden van het derde lustrum, ofwel de vijftiende verjaardag van JAWS Amsterdam. Dit 
zorgde ervoor dat er, met name in de tweede helft van het seizoen, ontzettend veel activiteiten 
hebben plaatsgevonden.  

■ De openingsactiviteit op 12 september 
■ Haailoween op 31 oktober 
■ De Lustrum Pubquiz op 14 november 
■ Blinddates op 21 november 
■ Jaarafsluiting op 28 december 
■ Wave toernooi op 3 en 4 januari 
■ De Lustrum opening op 1 februari 
■ Het Lustrumgala op 20 maart 
■ Het JAWS toernooi op 4 april 
■ De Batavierenrace op 24, 25 en 26 april 
■ Het Lustrumdiner op 9 mei 
■ De Liftwedstrijd op 23, 24 en 25 mei 
■ Gofferttoernooi 29, 30 en 31 mei 
■ Het GNSK te Amsterdam op 5,6 en 7 juni 
■ Het JAWS Zeilweekend op 19, 20 en 21 juni 
■ Moby Dick toernooi op 3, 4 en 5 juli 
■ Ter Apel toernooi op 14, 15 en 16 augustus 

Opmerkingen activiteiten 
Zoals te zien zijn er veel activiteiten geweest. Dit jaar hebben we een aantal zeer succesvolle 
activiteiten gekend. Het zeilweekend was nog nooit eerder zo goed bezocht, en bleek ook het 
liftweekend een populaire aangelegenheid. Maar ook zijn er een aantal lessen uit andere activiteiten 
te trekken. Zo is er verlies geleden bij het gala door een verkeerde inschatting over de aantallen 
gasten. De galacommissie heeft hierna zelf  een werkactie op touw gezet om het gat in de begroting 
te dichten. Ook had de batavierencommissie moeite met genoeg mensen op de been krijgen. Dit was 
tevens een terugkerend probleem met de toernooien. Het blijkt zeer moeilijk dit correct in te 
schatten. Mensen willen dit niet zo ver van te voren opgeven, terwijl de toernooi reglementen dit 
vaak wel vereisen.  
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Mojo 
Maar naast deze georganiseerde activiteiten mogen we ook absoluut de borrel op woensdagavond 
(en soms zelfs op maandagavond) niet vergeten. Mojo was regelmatig afgeladen. Van ieder team 
kwamen er elke week weer veel mensen nog even ‘een sappie doen’. Daarnaast konden we elke 
zondag na de thuiswedstrijden voor 10 euro eten bij Mojo. Ook hier werd met grote getallen gebruik 
van gemaakt. Zo is het voorgekomen dat we met meer dan 30 man samen aan het eten waren. Dit is 
in onze ogen absoluut ten goede gekomen van de sfeer binnen de vereniging. Iedereen bleef  vaak in 
het zwembad hangen zodat er meegegeten kon worden. Hierdoor hing er de gehele zondag, zowel in 
het zwembad als daarna, een goede stemming. Maar ook Mojo is blij met ons. We gedragen ons 
goed. Ondanks dat we misschien niet heel veel bier drinken zijn ze altijd vriendelijk. Er is een goede 
band met Stefan, Peter en Wouter, en wij hebben oprecht het idee dat ze het leuk vinden als wij er 
zijn. Na een jaar weten zijn ook wat ze van ons kunnen verwachten, en misschien valt er in de 
toekomst nog wel meer uit te halen.  

Sponsoring 
Erg blij waren wij met de toegekende subsidie voor het JAWS toernooi door het Schipholfonds. 
Daarmee is maar liefst X euro binnen gehaald. Daarnaast zijn de subsidies van Stichting 
Studentensport Amsterdam aangevraagd en gehonoreerd. 150 euro voor materiaal en 200 euro voor 
het JAWS toernooi. Ook de subsidie van het USC bedroeg weer 6300 euro. Verder is er nog geld 
binnen gekomen door de verkoop van oude ballen, en door de 15 jaar JAWS “hulptroepen”. Wel 
blijft de noodzaak hoog om een andere sponsor te zoeken die de kosten in de toekomst kan 
drukken. 
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4. Eindoordeel 
Een jaar verder. Als je puur kijkt naar het behalen van de doelstellingen hebben wij zeker een 
voldoende behaald. Bijna alle doelstellingen zijn behaald. Voor de doelstellingen die niet zijn behaald 
geldt dat dit niet is gebeurd uit gebrek aan inzet of  laksheid. Soms blijken bepaalde plannen achteraf  
toch geen goed idee of  zijn niet uitvoerbaar met de middelen die er zijn. De doelstellingen die wel 
zijn gehaald, hebben meer structuur in de vereniging aangebracht. Dit is belangrijk voor de 
professionalisering die JAWS heeft ingezet. Wij zijn er nog niet en er is nog veel winst te behalen, 
maar dit zijn belangrijke stappen geweest.  

Maar wat in onze ogen minstens net zo belangrijk is, is hoe de vereniging er sociaal gezien voor 
staat. Op het resultaat dat op dat vlak geboekt is, kunnen we absoluut trots zijn. Toen wij deze 
uitdaging een jaar geleden aangingen zag de vereniging er heel anders uit dan nu. Er waren weinig 
NCS leden, er was geen vaste stamkroeg waardoor er weinig collectief  geborreld werd en het 
“studenten” verenigingsgevoel miste af  en toe.  

Wij hebben hard gewerkt om nieuwe leden te krijgen en misschien nog wel meer om deze te 
behouden. Dit heeft geresulteerd in een enorme groei van het aantal NCS leden. Ook bij de heren 
hebben we weer veel nieuwe leden mogen verwelkomen. Het is zelfs zo ver geweest dat er een 
ledenstop is ingezet omdat er niet meer mensen bij konden. Wat vooral positief  is, is dat het grootste 
deel van deze nieuwe haaitjes student is. De grote aantallen leden die aanwezig zijn op zowel 
woensdag en zondag laten ook zien dat JAWS weer leeft. Het hebben van een vaste stamkroeg en 
het introduceren van het eten op zondag hebben hier zeker aan bijgedragen.  

Met andere woorden, er is meer stabiliteit, er zijn veel nieuwe (student)leden, de KNZB-tak gaat 
lekker en er wordt weer veel geborreld. Met een gerust hart kunnen wij dus het stokje overgeven aan 
het nieuwe bestuur. Veel vertrouwen hebben wij in Sjoerd Robertson (voorzitter), Sophie Poppe 
(penningmeester), Lucas Twist (activiteiten commissaris), Rebecca Meershoek (algemeen lid) en 
Renske Sterrenburg (waterpolo commissaris). 

Graag maken wij ook nog even gebruik van dit moment om ALLE JAWS leden te bedanken. Er is 
geen JAWS zonder jullie. Maar in het bijzonder nog even een (digitaal) schouderklopje voor alle 
commissieleden, W-officials, Z-officials en alle helpende handen en adviezen die wij afgelopen jaar 
hebben mogen ontvangen. Wij zijn jullie enorm dankbaar en gaan dit jaar niet snel vergeten. 

Namens het vijftiende bestuur van JAWS, 

Rosa de Hoog 
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